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ЕП о односима Београда и Приштине

  

За неколико дана ће се у Сарајеву одржати министарски скуп који, поред осталог, има
за циљ оснажење регионалне сарадње и дијалога. Међутим, неки европски
парламентарци питају се шта у случају Београда и Приштине, где међусобна сарадња
нема задовољавајући ниво? То, по њима, није добар пример добросуседских односа без
којих се не може озбиљно разматрати приступ европским интеграцијама.

  

"Ја сам забринута зато што косовско питање још увек није решено - још увек чекамо на
одлуку Суда, нико не зна шта ће бити резултат и посебно шта ће се десити након тога ",
каже чланица Европског парламента из Немачке, Дорис Пак.

  

"Мислим да је ситуација веома осетљива, осете се тензије и то различитих врста,
укључујући и тензије након акција ЕУЛЕX-а против корупције. Мислим да је сада
најважнија хладна глава и да се сачека одлука Међународног суда правде и да се
поново покрену разговори како би се нашло задовољавајуће одрживо дугорочно решење
", сматра члан Европског парламента из Аустрије, Ханес Свобода.

  

Пак: У Европску унију Србија никада неће ући уколико не буде добар сусед са
Косовом

  

"Београд заиста треба, заједно са Приштином, да реши проблеме две суседне државе.
На страну чињеница да Србија није тренутно признала Косово, што могу да разумем, они
могу да буду добри суседи. А у Европску унију никада неће ући уколико не буду добри
суседи, који ће, као такви, наћи одговарајућа решења. То би требао бити посао владе,
посебно онога ко стално, путујући светом, говори на све стране да је Косово Србија, као
што то ради министар спољних послова Србије”, наглашава Дорис Пак.

  

Решење је увек у дијалогу, упозоравају европски парламентарци, сматрајући да другог
излаза нема за ситуацију у којој су тренутно односи две стране.
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